
Art 36 RvO vraag 

Indiener: mevr. Roos  

Fractie: Hart voor Bloemendaal 

Onderwerp: Doodgebeten reeën 

Datum: 24-12-2021 

 

Vraag: 

Nav ondertsaande technische vragen, ingediend op 24-12-2021: 

Wat is het standpunt van de burgemeester/college hierover? 

 

Technische vragen ingediend op 24-12-2021: 

1. Hebt u kennis genomen van het artikel in het Haarlems Dagblad: ‘Honden slachten reeen in 
het Groendaalse bos’? 

2. Hierin staat dat het een regionaal probleem is dat zich ook voordoet in de duinen. Kunt u dat 

bevestigen? 

3. Hoeveel bijtincidenten hebben zich het afgelopen jaar op Bloemendaals grondgebied 

voorgedaan? Hiermee bedoelen wij: herten en reeen die door loslopende honden zijn 

(dood)gebeten? 

4. Waar is dit gebeurd? Dwz: welk park, bos, gebied? En gold hier een aanlijnplicht? Wij zijn 

benieuwd te weten of dieren worden doodgebeten in gebieden waar geen aanlijnplicht geldt 

of dat dit een algemeen voorkomend probleem is. Dwz: worden dieren ook doodgebeten op 

plekken waar wel een aanlijngebod geldt, maar houden hondenbezitters zich hier niet aan? 

5. Wat is hierover aan de burgemeester/college gemeld door fauna wildbeheer en 

boswachters?  

 


